

2021 ISSUE IV 第四期

## Your Gold Coast Living 黄金·生活·季刊







### Editor's message

#### 編輯的話



By now, it's safe to say that we all miss travelling. With this in mind, for the past two years we have been actively looking for interesting new activities in Hong Kong to try and fill the gap. Our team listens and understands the activities you enjoy most. That's why we have prepared a series of different programmes that will allow everyone to the unique aspects of our community right here in Hong Kong safely.

Enhancing the local natural greenery is probably the most important mission in developing the "Nature. Leisure. Pleasure" lifestyle. This year, Hong Kong Gold Coast Residences Phase II was honoured to receive the Platinum Award at the Tree Management Awards 2021 ceremony, organised by the ISA Hong Kong Chapter. The Platinum Award is the most prestigious prize of the entire competition. We wish to extend our sincere thanks to the Gold Coast gardening team for their great winning efforts! We also invite everyone to come and enjoy the superb natural living environment here at the Gold Coast.

During COVID-19, our normal dining habits, of course, have been altered. With this in mind, have you already become a master chef or are you just desperate for a great outdoor dining experience? Regardless of the type of diner you are, you definitely won't want to miss the new restaurant at the Gold Coast Piazza - Chef's Cuts Meat and Deli. Here you can either dine in or take home some exceptional meat cuts. While shopping and dining at the Piazza, make sure to take advantage of the many special privileges offered by Sino Malls and other payment platforms!

The Christmas and New Year seasons are fast approaching as well! So, get set because we are planning a wide range of exciting events and activities to celebrate the best of the holiday season!

Enjoy seaside living at its best right here at the Gold Coast!



相信大家都久未外遊,渴望於香港找尋具新意的活動。 我們明白大家的渴求,精心準備不同節目,讓大家輕鬆 發掘社區的不平凡。

要締造「自然・悠然・欣然」的氛圍,不斷綠化環境可謂是 最重要的任務。今年香港黃金海岸住宅2期獲國際樹木學會 香港分部頒發「樹木管理大獎2021」的「白金獎」,為至高 榮譽的獎項。再次感謝園藝同事悉心照料黃金海岸的一樹 一木,為我們創造優美的居住環境。

疫情期間,不少人都積極鑽研廚藝,成為「廚神」;亦有 不少「餓底」於疫情緩和後,積極外出覓食。黃金海岸商場 的新餐廳 Chef's Cuts Meat and Deli 除了提供美食,亦有 肉類零售點,可滿足不同需要的大家!於商場消費的同時, 千祈不要錯過信和商場與各個支付平台,推出的優惠,消費 的同時亦可賺取禮遇、贏取回贈!

聖誕節、新年等大型節日將至,團隊正努力籌備多個活動, 希望大家享受黃金海岸海灣生活!



In line with our eco-friendly approach, we'll be delivering this newsletter by email. Subscribe us now!

本刊主要以電郵形式發送給住戶, 以支持環保,請即登記訂閱。

#### Chillin' Jazz Fest 2021 爵士樂音樂會 2021



The Musicians Foundation and Hong Kong Gold Coast are teaming up again this time to bring audiences the inaugural Chillin Jazz Fest 2021. Entry to this exciting new music event is free! As the live music industry slowly recovers following nearly two years of restricted operation, many musicians are still struggling to find work opportunities at pre-Covid levels. As live music venues and events continue to return to more normal operation, we urge the public to support local music by getting out and watching Hong Kong's many world-class shows and performances.

A select line up of wonderful performers will take the stage at the Chillin Jazz Fest 2021 to bring you a wide range of music including: jazz, R&B, soul, reggae and salsa. Enjoy all the worldclass music right here!



Justin



Wendy Robin





Alonso

香港黄金海岸夥拍支持本地音樂人的慈善團體 The Musicians Foundation,帶來「黃金海岸爵士樂音樂會 2021」。公眾可以免費入場,享受殿堂級的爵士樂表演! 公開表演活動受制兩年,是時候身體力行,支持本地音樂人! 多位經驗老到的表演者將作出一系列的音樂表演,當中 包括Jazz, R&B, Soul, Reggae同Salsa等,歡迎大家來享受一個 悠間週末。

Date 日期:13-14/11 (Sat-Sun 六至日)

Time 時間:12:30pm-6pm

Venue 地點: Courtyard and Front Lawn, Gold Coast Piazza

黄金海岸商場中庭及前草地

#### Gold Coast Piazza Has Joined S+ REWARDS! 黃金海岸商場已加入 S+ REWARDS!

The Gold Coast Piazza is now part of the S<sup>+</sup> REWARDS scheme! This means that all S<sup>+</sup> REWARDS Members can earn points with each purchase they make at the Piazza and redeem them for fabulous gifts, free parking or S Coupons! Download the app now:

黃金海岸商場已加入 S<sup>+</sup> REWARDS! S<sup>+</sup> REWARDS 會員於 黃金海岸商場商戶消費,即可賺取點數,換領豐富禮品、 免費泊車禮遇或S現金券於指定商戶使用!立即體驗:





### Shop More, Win More!... Instant Win Lucky Draw 愈買愈狂賞・即抽即賞大抽獎

In addition to redeeming great gifts, S<sup>+</sup> REWARDS members can enjoy a host of different promotions, too!

From now until 2 January 2022, S<sup>+</sup> REWARDS members can redeem their electronic lucky draw ticket with same-day purchases of HK\$1,000\* or more made at two different shops via electronic payment at any designated Sino mall, including Gold Coast Piazza, and successfully register for points and the lucky draw at the customer service centre!

Lucky members could win a spending rebate of up to 200% and tickets to attend a song chart award presentation just by visiting designated game booths on Saturdays, Sundays or public holidays. Enter the Instant Win Lucky Draw, then shop and spin for your chance to win more!

除了賺取點數,換取豐富禮品,S<sup>+</sup> REWARDS會員還可以參與多個推廣活動,盡享消費著數!由即日起至2022年1月2日,S<sup>+</sup> REWARDS 會員於黃金海岸商場等指定信和商場,即日於2間不同商戶以電子貨幣消費合共滿HK\$1,000\*,並即日於客戶服務中心成功完成點數及抽獎登記後,即可賺取1張電子抽獎券!

於星期六、日及公眾假期,會員到商場內的遊戲攤位 進行抽獎,更有機會獲得高達200%消費回贈及音樂 頒獎禮門票;即抽即獎,立即把握機會,轉出狂賞!

For more details 詳情:

https://www.splusrewards.com.hk/en/shop-more-win-more/





# Chef's Cuts – the New, Fun and Exciting Cuisine Concept Chef's Cuts 帶給你全新餐飲零售體驗







Chef's Cuts is now open at the Gold Coast Piazza! Come and enjoy an array of delicious artisan cold cuts and salads, plus crusty coca pastry, mouthwatering pastas, quality grilled meats along with fine wines and Instagrammable desserts! For those who love cooking at home, you can purchase fresh meats at the retail merchandising outlet and prepare it later on your own. For vegetarians as well, there is a great selection of items to choose from.

Join us in celebrating the opening of Chef's Cuts at the Gold Coast Piazza! Gold Coast residents can enjoy a 10% discount on all retail products as well as dine in\* options.

熱愛下廚的您,或是喜歡外出用膳的您都絕不可以 錯過黃全新餐廳及零售店— Chef's Cuts。餐廳採用優質材料 製作出多款冷盤、薄餅、意大利麵、肉類及甜品等; 而零售店則售賣各種頂級肉類,包括新鮮牛扒、羊扒、 豬肉及家禽,甚至為素食的您帶來多款選擇。為慶祝 黃金海岸Chef's Cuts開業,黃金海岸住戶可享零售及餐飲 消費9折優惠\*。





- \*Terms and conditions apply. Please contact the staff for more details. 優惠受條款及細則約束,詳情請向店員查詢。
- ♥ Shop G11-12, G/F, Gold Coast Piazza 黃金海岸商場
- **Q** 2511 1971 / 2511 1972

### Tennis Court Renovation 網球場翻新工程



Tower 19 Tennis Court No.3 is back with a new image! Renovation work is completed and the court is now open for residents to reserve. Courts No.1 & 2 are temporarily closed for renovation work. Rest assured, we are always improving and enhancing our facilities to provide a better experience for tennis lovers like you!

19座的3號網球場經已完成地面重舖工程,以新面貌回歸, 歡迎大家預約使用!而1號及2號網球場則於11月8日起 暫停使用,進行工程。希望能為各位網球好手帶來優質的 體驗!

#### Clubhouse activities 會所活動

Enquiries 查詢: 2441 4813

Date 日期	Time 時間	Activity 活動	Venue 地點	Fee 費用
20/11 (Sat 六)	9:15 - 12:15	Recycling Spot at Hong Kong Gold Coast 黃金海岸屋苑回收日	Main Entrance, Resident's Clubhouse 二期住客會所正門	-
22/11 (Mon —)	16:00 - 17:00; 17:00 - 18:00	Football Trial Fun Day 足球體驗同樂日	The Lawn 大草地	Free 免費
26/11 (FRI 五)	14:00 - 17:00	Community Smart Recycling Vehicle Promotion Day 社區智能回收車宣傳日	Basketball Court Next to Tower 19 19 座籃球場	-